

العرض

العرض

ADIB Visa Covered Cardholders will enjoy a 25% discount on eligible purchases made through the Namshi App or website during the Campaign Period.

يحصل حاملو بطاقات Visa المغطاة من مصرف أبوظبي الإسلامي على خصم 25% على المشتريات المؤهلة التي تتم عبر تطبيق نمشي أو موقعه الإلكتروني خلال فترة الحملة الترويجية.

- Minimum spend AED250
- Maximum discount capped at AED150
- Maximum of two (2) redemptions per customer during the Campaign Period.

- الحد الأدنى للإنفاق AED250
- الحد الأقصى للخصم AED150
- يُسمح لكل متعامل باستخدام الخصم على معاملتين شراء كحد أقصى خلال فترة الحملة الترويجية.

Campaign Period

فترة الحملة الترويجية

1st August to 31st August 2026, both days inclusive.

من 1 أغسطس إلى 31 أغسطس 2026، شاملة كلا اليومين.

Qualification Criteria

معايير الأهلية

- A valid ADIB Visa Covered Card issued by Abu Dhabi Islamic Bank ("ADIB") must be used for the payment.

- يجب استخدام بطاقة Visa مغطاة سارية المفعول صادرة عن مصرف أبوظبي الإسلامي ("المصرف") للدفع.

- Minimum transaction amount of AED250 is required to participate in the Offer.

- يشترط حد أدنى للمعاملة قدره AED250 للمشاركة في العرض.

- The discount will be automatically applied at checkout on eligible full-price and sale items purchased with an ADIB Visa Covered Card on the Namshi App or Namshi.com during the Campaign Period.

- سيتم تطبيق الخصم تلقائياً عند الدفع على المنتجات المؤهلة، سواء كانت بسعرها الكامل أو المخفضة، عند شرائها باستخدام بطاقة Visa المغطاة من مصرف أبوظبي الإسلامي عبر تطبيق نمشي أو موقع Namshi.com خلال فترة الحملة الترويجية.

- Discount is not applicable on Global Delivery Items.

- لا يسري الخصم على المنتجات التي يتم توصيلها دولياً.

- This offer cannot be combined with any other voucher or coupon code.

- لا يمكن الجمع بين هذا العرض وأي قسيمة أو رمز خصم آخر.

- This offer cannot be combined with Buy Now, Pay Later schemes.

- لا يمكن الجمع بين هذا العرض وعروض برنامج "الشراء الآن والدفع لاحقاً".

- These Offer terms and conditions ("Offer Terms") are in addition to the Namshi Conditions of Use & Sale and Privacy Notice to which you agree to by using Namshi.com. In the event of any conflict between the Conditions of Use & Sale and these Offer Terms, these Offer Terms prevail for the purposes of this Offer.

- تُضاف شروط وأحكام هذا العرض ("شروط العرض") إلى شروط استخدام وبيع نمشي وإشعار الخصوصية، والتي توافق عليها باستخدامك موقع Namshi.com. في حال وجود أي تعارض بين شروط الاستخدام والبيع وشروط هذا العرض، تُعتمد شروط هذا العرض لأغراض هذا العرض.

- Namshi may disqualify any Cardholder from participating in this Offer if the Cardholder is deemed to be engaged in any fraudulent activity in connection with this Offer.

- يحق لنمشي استثناء أي حامل بطاقة من المشاركة في هذا العرض إذا تبين تورطه في أي نشاط احتيالي يتعلق بهذا العرض.

- The Offers are subject to availability. Notwithstanding any other provision of these Offer terms, Namshi reserves the right to amend, add, remove or modify these Offer Terms, in whole or in part, at any time.

- العروض رهناً بتوفر المنتجات. بغض النظر عن أي بند آخر في شروط هذا العرض، تحتفظ نمشي بالحق في تعديل أو إضافة أو حذف أو تغيير شروط هذا العرض، كلياً أو جزئياً، في أي وقت.



- By participating in this promotion, you agree to the terms and conditions set forth by both ADIB and Namshi.

• بالمشاركة في هذا العرض الترويجي، فإنك توافق على الشروط والأحكام التي وضعها كل من مصرف أبوظبي الإسلامي ونمشي.

- The Offer is not valid for purchases made using Namshi Wallet credit, gift cards, Apple Pay, or Samsung Pay.

• لا يسري هذا العرض على المشتريات التي تتم باستخدام رصيد محفظة نمشي، أو بطاقات الهدايا، أو Apple Pay، أو Samsung Pay.

General Terms and Conditions:

الأحكام والشروط العامة:

- ADIB encourages you to use your Card only for necessary expenditure.

• يحثك المصرف على استخدام بطاقتك لتغطية النفقات الضرورية فقط.

- Any disputes relating to this Promotion must be raised within one (1) month of the Campaign End Date.

• يجب إثارة أي شكاوى بخصوص العرض الترويجي خلال شهر من تاريخ انتهاء الحملة الترويجية.

- By participating in this Campaign, customer agrees to be bound by all other ADIB Covered Card Terms and Conditions and the General Terms and Conditions for Accounts and Islamic Banking Services that prohibit using ADIB Covered Card to purchase any non-Shari'a compliant products or services as determined by ADIB's Internal Shari'a Supervisory Committee including but not limited to alcohol, pork products, gambling, tobacco, casinos, bars, nightclubs, merchants selling and/or providing pornography related products and/or services.

• يوافق المتعامل من خلال المشاركة في هذه الحملة الترويجية على الالتزام بجميع شروط وأحكام البطاقات المغطاة الأخرى من المصرف والشروط والأحكام العامة للحسابات والخدمات المصرفية الإسلامية التي تمنع استخدام أي بطاقة من بطاقات مصرف أبوظبي الإسلامي للدفع مقابل منتجات/خدمات غير متوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية كما هو محدد من قبل لجنة الرقابة الشرعية الداخلية للمصرف بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر تجار الكحول ولحم الخنزير والقمار والتبغ والكازينوهات والبارات والملاهي الليلية وتجار الأفلام الإباحية والمنتجات و/أو الخدمات ذات الصلة.